
 
Styrelsemöte     221023 

Frasses Hörna 

Närvarande:  

Lasse Svärd, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Magnus Strand, Fredrik Wadsten, Sara Sandberg, 

Anders Henningsson, Jenny Karlsson-Fransson, Niklas Olsson, Rebecka Rittsél Levinsson. 

 

Frånvarande: Anna Modie 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Lasse Svärd 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Fredrik Wadsten 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

I september har intäkterna för Diggiloo inkommit.  

På utgiftssidan har vi isolering av GAISgården, där vi ansökt och fått bidrag till viss del för 

denna investering.  

 

Ackumulerat resultat uppvisar ett plusresultat.  

 

Återstår 200 000:- att få in på intäktssidan innan årsskiftet, motsvarande summa ligger även 

för utgiftssidan om alla budgetar följs.  

 

Inköp av diskmaskin Frasses Hörna, stol gräsklippare, gasolgrill – uppskattad kostnad på  

ca: 17 000:- beviljades av kassör och övrig styrelse. Fredrik undersöker ev. sponsring av 

diskmaskin från ev. återförsäljare. 

 

Kort Swedbank för GAIS, har kopplats till Lasse så vi kan handla mot det. Krävs ibland, har 

varit ett önskemål från kansliet än längre tid. 

 

5. Rapporter. 

Marknad: 

Peter Karlsson i marknadsgruppen har varit i kontakt med Tomas Karp, intresse finns att överta 

marknaden, han vill försöka få till ett möte med näringslivsföreningen för att få med dom på 

banan när det gäller marknaden. Vi låter Peter bevaka denna process, beslut i frågan bör tas 

senast i januari hur vi gör med marknaden.  

 

 



Diggiloo: 

Positivt besked de kommer åter till Gränna// Datum 27 Juli / alt onsdag den 26 Juli. 

Ledarfrågan: 

Sektionsordförande ska träffas – Ledarfrågan tas vidare i detta forum. 

Försäkringar: 

Rebecca redovisade sitt arbete med genomgång av vårt försäkringsskydd, bra belysning!  

Cita har på ett bra sätt bidragit med den info som hon har i ämnet, några frågetecken har 

uppkommit som Rebecca jobbar vidare med. Erling delger denna info han sitter på i ämnet till 

Rebecca så vi kan få ett underlag för ev. beslut till nästa möte. 

Auktoriserad revisor: 

Elitnämndens beslut har kommit och som vi visste så får vi anmärkning på att våra valda revisorer 

inte är auktoriserade. Magnus tar kontakt med RF-SISU och ser om det finns någon hjälpa att få 

härifrån, alt. tar vi kontakt med Brahe Redovisning och ser om de kan hjälpa oss med detta. 

Utvärdering av utskick medlemsavier 

Har blivit en ganska dyr historia för oss, kostar ca: 20 000 kr/ årsbasis. Detta tillsammans med att 

Cita säger att det inte frigjorts mer tid för henne, utan att denna modell tar lika mycket tid för 

henne som tidigare upplägg. Detta då listorna som vi får över inbetalningar inte är så detaljerade 

som hade behövts. 

Styrelsen beslutar att avsluta detta avi system och återgå till det gamla modellen, där kansliet 

ansvarar för mailutskick av aktuella avgifter manuellt via laget.se. Detta underlättas nu då alla 

adresser finns i systemet vilket det tidigare inte gjorde.  

Äldrefrågan 

Gå upp till de normala träffarna på Baronen, för att informera om GAIS. 

Jenny undersöker möjligheterna för spinning gruppen om de ev. kan köra ett dag pass till för     

       denna äldre grupp, har varit ett uppskattat inslag! 

 

       Gå ut med info till Baronen om GAIS och ev. försök att få dem att testa på ex. spinning. 

       Vi bjuder på frukost i anslutning till detta, utifrån de pengar vi fått för bidrag. 

De bidrag som sökt för 65+ och erhållits får användas inom ramen för att utveckla dess  

       verksamhet, gruppen bestämmer själva över dessa pengar. Styrelsen ser dock att de används för  

       att försöka få igång fler pensionärer och bredda denna grupp. Viktigt för oss då detta på sikt kan  

       lösa den andra problem med aktiviteter där vi behöver ha ideella som hjälper till.  

Fotbollsmötet 

Lasse informerade om mötet från fotbollen och deras tankar om framtiden. 

Ulf och Peter har kommit med förslag att försöka hitta samarbete med VAIS rörande  

       seniorfotbollen, diskussion har påbörjats. 

 



Klarställande vad som gäller vi uthyrning/bokning av GAISgården. 

Vi följer denna fråga och beslut kan komma att omprövas, för stunden har styrelsen beslutat  

       följande:  

- Extern uthyrning av GAISgården upphör tills vidare! Hänvisas till Frasses hörna för uthyrning! 

(Då diskmaskin nu installeras på Frasses ges bättre möjligheter för uthyrning). När vi sedan 

närmar oss sommaren och Frasses Hörna mer frekvent används till fotbollens verksamhet 

kan detta beslut behöva omprövas. 

 

- Gruppleda spinningpass har förtur vid bokning av GAISgården, valda dagar låser möjlighet för 

andra sektioner att använda Gaisgården. Spinning gruppen delger vilka dagar organiserad 

träning förekommer till Anders. Idag finns fyra pass inlagda. Bra om någon dag i veckan släps 

fri samt lördag em./kväll. 

 

- Intern bokning av Gaisgården till övriga sektioner tillåts då det inte finns bokade spinning 

pass inlagda. Frasses finns som ett bra alternativ och kan under vissa delar av året användas 

för många av sektionernas behov. Styrelsen ser inte detta som ett stort problem, borde gå 

att hitta en fungerande lösning här som fungerar för alla. 

 

- Anders sätter upp en lapp på dörren till storsalen ifall någon bokning föreligger aktuell vecka. 

 

- De som internt bokat GAISgården ansvar för återställning av cyklar och bord som det var när 

man kom.  

 

6. Frågor för uppföljning/ bevakning. 

 

• Frasses minnesfond: Lasse, Erling fundera vidare på kriterier upplägg hur det ska 

fungera.  

• Julkalendrar/ Bingolotter: Säljs i IB-kiosken, utskick görs på lagsidan till IB-grupperna för 

att marknadsföra detta lite mer, ansvarig Magnus-Cita. 

• Ledarkläder och avgifter: Beställning kommer inom kort att göras på detta, Cita 

sammanställer gjorda beställningar och stämmer av med respektive sektionsordförande 

att alla kommit med innan beställning mot Stadium görs. Pengarna som kvarstår i 

bonusen används till detta så långt de räcker. Ansvarig - Cita / Magnus. 

• Träff sektionsordförandena: Inget gjort än, försök att få till en träff i november ska 

göras. Ansvarig Magnus/ Fredrik. 

• Resturangchansen: Vi har blivit tillfrågade om detta, bestämde att vi avvaktar för 

stunden. 

• Bygdepeng: IdrottsMix ska söka bygdepeng, Petra ansvarig för detta. 

 

 

 

 

 

 



7. Övriga frågor 

 

• Ribbaskolan:  Under v.45-46 ges möjlighet att finnas på skolan för att gå ut med info, på 

Ribbaskolan om GAIS i anslutning till föräldramöten / Lasse  

 

• Julmarknad: 4 dec kl.13-18/ GAIS närvarar på julmarknaden, Lasse funderar ut former för 

detta och vem som skulle kunna hjälpa till med detta från pensionärsgruppen. 

 

• Lönesamtal: Skjuts till nästa möte, väntar på statistik. 

 

8. Nästa möte 

 

20 november – nästa styrelsemöte - kl: 17:00. 

 

Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:     Justerande: 

 

 

 

__________________________   _______________________ 

Magnus Strand    Fredrik Wadsten 

 

 

 

 

              

 
 


